
PROTOKOT- NR II / 06
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 4 grudnia 2006 roku w Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 100s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady II sesji

Rady Ui-;st<ie; w JEdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,

burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych

Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
przewodnicz4ca stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest l9 radnych;

przewodniczqcy obrad stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.^przewodni 
czqc,y zgloslL kandydaturg radnej Urszuli Kruk na sekretarza obrad. Radna Urszula

Kruk wyrazita zgodE.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjqla kandydaturE radnej Urszuli Kruk

na sekretarza obrad.

Ad.2.
Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby w punkcie 5 powola6 sklady komisji.
przewodniczqcy Andrzej Hatny poprosil o wyjaSnienie, poniewa2 w punkcie 5 iest

uchwala w sprawie stwierdzenia wygaSnigcia mandatu.
Radna wyjaSnila, 2e chodzi jej o powolanie poszczeg6lnych komisji, Zeby komisje

mogly juz pracowa6, bo 12 jest sesja, gdzie sq bardzo powazne uchwaly, a komisja siq nie

zapozna z uchwalami.
przewodniczqcy Rady: Czyli Pani wniosek jest taki, aby dodai punkt 5 A w kt6rym

ma byi powolanie komisji i skladu osobowego komisii tqcznie z wyborem przewodniczqcych.

Radna Janina Szreniawa potwierdzita.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny zapytal, czy radna Szreniawa zna Statut Gminy.

Radna Janina Szreniawa odpowiedziala twierdz4co'
Przewodni czqcy Rady powi edzial, ze w takim razie radna wie, w jakim trybie i w jaki

spos6b mo2na wprowadzic punkt do porzqdku obrad i poprosil radcq prawnego,

o wyjaSnienia.
Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e zgodnie ze Statutem Gminy

inicjatywE uchwalodawcz1 ma Burmislrz, Przewodniczqcy rady i Komisje Rady. Poniewaz

terazLadnych komisji nie ma nale?y uznac,2e wladnym do wprowadzenia tego punktu jest

wyl4cznie Pan Burmistrz i Pan Przewodniazqcy. JeSli Pan przewodnicz4cy akceptuje to, co
pani Szreniawa powiedziala i chce wprowadzi6 taki punkt, to oczywiSci moze byi

wprowadzony, ale musi to byd uznane jako inicjatywa Pana Przewodnicz4cego.

Przewodnicz4cy Poddal Pod
w materialach:

giosowanie porzqdek obrad zaproponowany

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie
2. PrzyjEcie
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sesj i, stwierdzenie quorum,
oorzadku obrad.

powolanie sekretarza obrad.
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3. Slubowanie i objEcie mandatu przez Burmistrza Miasta JEdrzejowa.
4. Uchwala w sprawie ustalenia warunk6w pracy i placy Burmistrza Miasta JEdrzejowa

oraz upowaanienia Przewodniczqcego Rady Miejskiej w JEdrzejowie do dokonywania
czynnoSci w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza.

5. Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaSniEcia mandatu radnego.
6. Sprawy roLne.
7. Zamknigcie obrad.

4d .3 .
Przewodnicz4cy Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Jan Kalisz wrEczyl Burmistrzowi

Miasta Jqdrzejowa Markowi Wolskiemu zalwradczenie o wyborze.

NastEpnie zostal wprowadzony Sztandar Miasta JEdrzejowa, po czym wysluchano
hymnu panstwowego.

Zgodnie z art.29a ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym, Burmistrz Marek Wolski
ztoZyl Slubowanie.

Sztandar Miasta JEdrzejowa zostal wyprowadzony z sali obrad.

Burmistrz Marek Wolski:

,,szanowni Paflstwo, Wysoka Rado, zaproszenr goScie, mieszkaricy Miasta i Gminy
Jqdrzej6w.
DziS po raz drugi w swoim 2yciu przed Wysok4 Rad4 zgromadzonymi goSimi.
mieszkaf,cami naszej Malej Ojczyzny mialem zaszczyt zloLyc Slubowanie. To, 2e ponownie
zostaiem wybrany na Burmistrza JEdrzejowa jest efektem ogromnego zaufania, jakiego
udzielili mi Jgdrzejowianie, ktorzy dostrzegli podejmowane przeze mnie dzialania i poparli
realizowany program. Ponad rok temu przez Wysok4Rad4wskazywalem cele, kt6re chcialem
zrealizowad w ci4gu zaledwie 15 miesiEcy sprawowania UrzEdu Burmistrza. Dotyczyly one
rozwoju Gminy, wsparcia dla firm w tworzeniu nowych miejsc pracy onz pozyskiwania
Srodkow zewnEtrznych, w tymte? z program6w unijnych. CzESi ztych projektow zostala ju2
wdrozona, inne zaS wciq:Z sq realizowane. Przede mnq i przed Wysok4 Rad4 jest wiele
trudnoSci, ale sq teL i szanse. Sprawy oSwiaty, kultury, gospodarki komunalnej, sluzby
zdrowia, rozwoju gospodarczego, rozbudowy i modernizacji infrastruktury, to tylko niekt6re
zwyzwah, kt6re przed nami stan4 a kt6rych rozwrqzanre w duzej mierze zaleLy od dobrej
wsp6lpracy Burmistrza i Rady Miejskiej, przedstawicieli Srodowisk gospodarczych
i naukowych, lokalnych instytucji oraz wszystkich mieszkafc6w. Fundusz Sp6jnoSci
i modernizacja sieci wodoci4gowo-kanalizacyjnej wraz z oczyszczalniq Sciek6w, Program
Operacyjny Rozw6j Polski Wschodniej, kompleksowe przygotowanie teren6w
inwestycyjnych w poludniowej czqSci miasta, Regionalny Program Operacyjny i przebudowa
Domu Kultury oraz rozwSj bazy sportowej * te projekty s4 realizowane. Zapewne pojawiE siq
kolejne. Jeszcze raz chcE podkreSli6, 2e hczg na wsp6lpracE z catqRadE niezaleznie od opcji,
jak4 reprezentuj4 poszczegolni radni. Mam nadziejE, 2e tej kadencji jedynym motywem
dzialania dla nas wszystkich bgdzie dobro mieszkafrc6w gminy i rozw6j JEdrzejowa. DziqkujE
za uwagg."

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny w imieniu Rady Miejskiej zlozyl Burmistrzowi
gratulacje i Zyczenia powodzenia, determinacji w reahzacji zamierzeh, zdrowia, cierpliwoSci
i sukcesu na tym stanowisku, bqdzie to wsp6lny sukces Burmistrza, Rady Miejskie.i
i Mieszkafrc6w.



J

Przewodnicz4cy.Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1125 oglosil przerwE
trwajqc4 do godziny 10".

Po wznowieniu obrad Przewodniczqcy Andrzej Hatny poinformowal, 2e otrzymal
zgloszenia dw6ch klub6w radnych:

1) Stanislaw Hatys
2) Jan Adamus
3) Waclaw KEdra
4) Jan ZiEbiriski
5) Pawel Biaszkiewicz przewodnicz4cy

1) Adam Czajor
2) Teodor Kot
3) Pawel Olszak
4) Krzysztofswietlik

- przewodniczqcy

A d . 4 .
Przewodnicz4cy Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly,

a nastEpnie poinformowal, 2e w projekcie uchwaly nie s4 podane kwoty. W zwi4zku
zpowyLszym poprosil o uzupelnienie projektu uchwaly:

Jqdrzejowa z dniem 4 grudnia 2006 roku.

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4.700 zl
- dodatek funkcyjny w kwocie 1.800 zt
- dodatek za wieloletni4 pracq w wysokoS ci 20 o/o wynagrodzenia zasadniczego

w kwocie 940 zl
- dodatek specjalny w wysokolci 32,3 o/o wynagrodzenia zasadmczego i dodatku

funkcyjnego w kwocie 2.100 zl.
Przewodniczqcy powredzial, 2e sq to propozycje do projektu uchwaly i zapyLal, czy
przedstawiciele zgloszonych klub6w chcqzabrac glos w tym punkcie obrad.

Radny Pawel Olszak poprosil o przedstawienie, jak zaproponowane kwoty majq sig do
wynagrodzenia, jakie dotychczas otrzymywal Pan Burmistrz.

Naczelnik Wydzialu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Anna Stawecka
po informow ala, 2e dotychczas wynagrodzenie wynosilo :

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4.740 zl
- dodatek funkcyjny w kwocie 1.860 zL
- dodatek za wieloletniqpracp w wysokoSci 948 zl
- dodatek specjalny w wysokoSci 1.320 zl.Razem- 8.868 zl.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, ze propozycja wynika
z nastgpuj4cych ptzyczyn: Burmistrz Jqdrzejowa zostal wybrany w wyborach
bezpoSrednich, spoleczefrstwo miasta i gminy ocenilo go pozytywnie, o czym Swiadczy
fakt, ze zostal wybrany w pierwszej turze wybor6w. Jego poltoraroc,zna ptaca na tym
stanowisku przyniosla efekt i mieszkaricy JEdrzejowa ocenili go bardzo pozytywnie. Jesli
weZmiemy pod uwagE obci4Zenie prac4 to kieruje podobnym urzEdem, jak Urzqd
Starostwa, natomiast zakres czynnoSci, zakres obowi4zk6w jest co najmniej zblizony, jeSli
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nie wiEkszy. JeSli chodzi o budzet, za iaki odpowiada, s4 to bardzo zblizone kwoty.

To wynagrodzenie jest zbhaone do wynagrodzenia Pana Starosty. Przewodnicz4cy

powiedzial, 2e do wynagrodzenia Burmistrza Rada nie bqdzie wraca6 w tej kadencji.

braco*nicy samorz4do*i "o rok z mocy prawa majq podwyhszone wynagrodzenie

przynajmniej o stopiet'r inflacji - Burmistrz takiei moZliwoSci nie ma, gdyz Burmistrzowi

*ynugiodrenie usiala Rada Miejska. St4d propozycja Przewodniczqcego takich, a nie

innych kwot.

Radny Przemyslaw Piec poprosil o 5 minut przerwy'

przewodni cz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1100 oglosil 5 minut

przerwy.

Radny Tadeusz Lesiakowski proponuje pozostawi6 place Burmistrza

na dotychczasowym poziomie. ,,Poniewa2 jestesmy oszczEdni w wydawaniu pienigdzy,

ltczymy,ZepanBurmistrz siE wyka2e izaroko tej samej porze zaglosujenly za podwy2k4''

przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly wraz

z podanymi przez siebie propozycjami wysokoSci poszczeg6lnych skladnikow

wynagrodzenia.
przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e $ 39 Statutu Gminy JEdrzej6w m6wi, 2e ieLeli

w dyskusji padnie wniosek o odrzucenie uchwaly w caloSci, -bo tak rozumiemy wniosek

radnlgo Lesiakowskiego- to uposazenie Burmistrza zostaje w takiej wysokoSci jak

dotychczas. Przewodniczqcy zapytal, czy takie byly intencje Pana Lesiakowskiego.

Radny Lesiakowski Potwierdzil.

W zwiEzku z powylszym Przewodniazqcy rady poddal pod glosowanie wniosek

radnego Lesiakowskiego, aby place burmistrza pozostawii na dotychczasowym poziomie.

Z a - 5
Przeciw - 11

Wstrzymalo siq - 3
Wniosek nie zostal PrzYjqtY.

Nastqpnie Przewodni czqcy poddal pod glosowanie uchwalq w treSci zaproponowanej

pr zez Przewo dnic zqce go'

Z a - t 2
Przeciw - 1

Wstrzymalo siq - 5

Rada Mieiska w Jgdrzejowie powziEia uchwalq Nr II I 4 I 06 w sprawie ustalenia

warunk6w pracy i piacy Burmistrza Miasta Jqdrzejowa oraz upowaZnienia Przewodniczqcego

Rady Miejskiej w lqdrzejowie do dokonywania czynnoSci w sprawach z zakresu prawa pracy

wobec Burmistrza.
/Uchwala Nr II / 4 I 06 w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 5 .
przewodnic zqcy Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
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Przewodniczqcy Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE Nr II I 5 I 06 w sprawie stwierdzenia
wygaSniEcia mandatu radnej, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala Nr II / 5 / 06 w

1 9
0
0

zalqczenru do protokolu/.

A d . 6 .
Radny Pawel Olszak odczytal oSwiadczenie Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa

Ludowego:
,,Wobec stanowiska Wsp6lnoty Jqdrzejowskiej i Bloku Samorzqdowego, kt6re jednoznacznie

odrzucily naszq kilkakrotn4 propozycjE wsp6lpracy w koalicji, a takzb nie dotrzymaly
wczeSniejszych ustalefr, zmuszeni zostaliSmy do przejScia w stan opozycji. Pragniemy przy
tym podkreSlii, 2e radni Klubu PSL wczeSniej uzgodnionego stanowiska dotrzymali, dajqc
tego dow6d na pierwszej sesji Rady Miejskiej w glosowaniach na przewodnicz4cego
i wiceprzewodniczqcych Rady Miejskiej. JednoczeSnie oSwiadczamy, 2e bgdziemy pracowai
dla dobra miasta i gminy, a tym samym naszych wyborc6w. W podpisie radni Klubu
Polskiego Stronnictwa Ludowego: Pawel Olszak, Adam Czajor, Teodor Kot, Krzysztof
Swietl ik."

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze w trakcie trwania sesji
otrzymal pismo od Posla Miroslawa Pawlaka, a nastEpnie je odczytal. W piSmie Posel Pawlak
dzigkuje za zaproszenie na sesjE i przekazuje 2yczenia Burmistrzowi i Radzie Miejskiej.

Radny Marek Zygan proponuje, aby ustalii jeden dzieh tygodnia, w ktorym bEdq
odbywac siE sesje Rady Miejskiej, ze wzglqdu na mozliwoS6 planowania w pracy zawodowej.

Przewodniezqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial,2e po tej sesji odbgdzie siQ
spotkanie, na kt6rym bqdzie moZna te sprawy ustalii.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, ze w ostatnim czasie w prasie pojawily siq
informacje na temat wniosku zLohonego do Ministerstwa Rozwoju Regionalnego. Radny
chcialby wiedziei kim s4 inwestorzy i jaki jest profil ich dzialalnoSci.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze s4 to bardzo wstEpne rozmowy; w chwili
obecnej nie ma zadnych konkret6w i o tych konkretach nie bqdzie dyskusji. IeZeli bEdzie
stwierdzenie, 2e inwestor jest zainteresowany dziatkq na tych terenach, Rada bqdzie
informowana, bo to Rada bgdzie podejmowa6 uchwalE w tej sprawie. Byly proSby ze strony
inwestor6w, 2e do momentu podjEcia przez zarzqd fi*y ostatecznej decyzji, nie bEdzie
dyskusji na ten temat. Firmy majq r6wnie2 inne lokalizacje. Wniosek, kt6ry zostal zlozony do
Ministerstwa Rozwoju Regionalnego, to wniosek wstgpny o umieszczenie na liScie
indykatywnej. To nie jest jeszcze sam projekt. W chwili obecnej toczq siq prace i nie ma
jeszcze decyzji z ministerstwa.

Radny Waclaw Kqdra, w nawiqzaniu do oSwiadczenra zlo2onego przez klub PSL,
poniewaz tresci w nim zawafte s4 nieprawdziwe, zapytal przewodniczqcego klubu Pana
Olszaka, czy oSwiadczenie uzgadniane bylo przez klub z Panem Prezesem Gackiem
i z Panem Starost4 Kaczmarkiem.

Radny Adam Czajor -w sprawie inwestor6w- powiedzial,2e me chodzi o nazwQ firmy
tylko o typ dzialalnoSci.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e najog6lniej rzecz bior4c molna
powiedzie6,2e tojest sklad - chodzi o dokumenty, dzialalnoS6 archiwalnq.
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Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e zapewne Pan Radny Kqdra zna Statut Gminy

JEdrzej6w i wie komu moaezadawac pytaniana sesji. Nie bEdzie udzielal odpowiedzi nato

pytanie.
Soltys Wladyslaw Barylski prosi, aby soltysi byli informowani o wszelkich pracach,

jakie maj4 byi wykonywane na terenie solectwa. Wykonawcy wchodzq sami, a sottys"o 
niczym nie wie. Pan Barylski prosi, aby Burmistrz zazqdal,Zeby ktoS rozpoczynaiqcy pracQ

na terenie solectwa meldowal siE u soltysa, bo to soltys odpowiada zato, co siE dzieje we wsi.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e cieszy siE, iz Pan Barylski widzi takq rolq

soltysa - to tylko moae pomaga6 Burmistrzowi, po czym zapytal, czy chodzi o prowadzenie

inwestycji.
pan Barylski wyjaSnil, 2e chodzi mu o projektowanie: przyjechali inZynierowie,

zrobili projekt, calkiem do niczego nie podobny.
Burmistrz Marek Wolski proponuje zostawic urzgdnikom decyzje o warunkach

i pozwoleniach na budowg oraz projektantom. JeZeli bgd4 prowadzone inwestycje, Wydzial

Inwestycji bEdzie to konsultowal z soltysem danej wsi.
Pan Barylski uwaza, 2e Opieka Spoleczna dalqc zapomogi r6wnie2 powinna by(

w kontakcie z soltysami.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial , 2e pan Soltys doskonale wie

jak sprawowai swoj4 funkcjg, jest na bieZ4co w kontakcie z UrzEdem i w takich sprawach

ftzebareagowai na biez4co.

A d . 7 .
Przewodni czqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1130 zamkn4l obrady ll

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przewodniczacv|  - -
Rady Miej s ki ul,Y .lQdrze i owi e

-rL4
lek .med.,Ayl/rzej Har ny

Borowska


